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Moglegheitstudie på Hjeltnes

Bakgrunnen for «Moglegheitstudie på Hjeltnes» er den politiske handsaminga av skulebruksplanen våren 

2013.

Fylkestinget vedtok som ein del av skulebruksplanen at …. «Hjeltnes vgs vert vert oppretthalden som eiga 

eining til 2016, jfr. punkt 6c. HFK set i gang eit prosjekt/ mogelegheitsstudie med føremål å etablere nye 

utdanningsprogram og anna berekraftig aktivitet på Hjeltnes vgs, og tek kontakt med Ulvik herad og dei 

ulike næringslivsorganisasjonane for samarbeid.»

Hausten 2013 oppretta fylkesrådmannen ei styringsgruppe på bakgrunn av den politiske bestillinga frå 

fylkestinget. Styringsgruppa har bestått av Opplæringsdirektør Svein Leidulf Heggheim, 

Organisasjonsdirektør Ingrid Kristine Holm Svendsen og Regionaldirektør Bård Sandal. Styringsgruppa 

oppnemnte representantar til prosjektgruppa. Prosjektgruppa har vore samansett av: 
- prosjektleiar frå næringsseksjonen i Hordaland fylkeskommune, Heidi Bjønnes Larsen

- ein representant frå Ulvik herad, ordfører Hans Petter Thorbjørnsen

- ein representant frå Hardangerrådet, Leiv Vambheim

- ein representant frå opplæringsavdelinga i Hordaland fylkeskommune, regionleiar Annbjørg Laupsa

- ein representant frå Hjeltnes vidaregåande skule, rektor Gunnbjørg Øyre

- ein lokal tillitsvald frå Hjeltnes vidaregåande skule, Kåre Olai Solheim frå Delta.

Mandatet for Moglegheitstudie på Hjeltnes har vore ei tilråding om konkret berekraftig aktivitet innafor både 

opplæring og næring. Nye utdanningsprogram har i moglegheitstudie vore forstått som 

vidaregåandeutdanning retta mot ungdom med rett til vidaregåande utdanning med heimel i §3.1 i 

Opplæringslova. Anna berekraftig aktivitet er tolka breiare og sosial, økonomisk og miljømessig berekraft er 

satt som kriterium. Arbeidet skulle vere framtidsretta og ta omsyn til den samfunnsmessige utviklinga. 

Resultata er presentert i den vedlagte rapporten. 

Fylkesrådmannen underretter med dette om rapporten som blei levert til Hordaland fylkeskommune frå 

prosjektgruppa for Moglegheitstudie på Hjeltnes den 3. juli 2015. Fylkesrådmanen kjem tilbake med politisk 

sak. 


